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Studie proveditelnosti a účelnosti všech tří variant vedení rychlostní komunikace R35 mezi
Turnovem a Ulibicemi je hotova a byla již prezentována radě LK a zastupitelstvu LK. Podle
vyjádření náměstka hejtmana LK pro dopravu Martina Seppa hodlá Liberecký kraj seznámit se
studií dotčené obce, které leží na území kraje a kterých se některá z možných tras  dotýká.

„Není pravda, že bychom zakázali představit studii veřejnosti, jak se objevilo v citaci z úst starostky
Turnova Hany Maierové například v Krkonošském deníku 4. 4. Naopak, jeví se nám slušné a účelné,
abychom nejprve seznámili  se studiemi zastupitelstva jednotlivých dotčených obcí,  a poté určitě
budou následovat diskuse a besedy s veřejností – s občany i s různými organizacemi a spolky.

Liberecký kraj  zjistil,  že  proveditelné jsou všechny tři  varianty,  ovšem za různých podmínek,  a
v  současné době žádnou z  nich nepreferuje.  Za  výběr  konečného řešení  zodpovídá Ministerstvo



dopravy, ale je nutný konsensus dalších dotčených orgánů, což je Ministerstvo životního prostředí a
tři kraje, po kterých  R35 má vest. Jde tedy jen o určité nedorozumění v komunikaci a je  třeba ještě
chvíli trpělivosti,“ uvedl Martin Sepp.


